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PROTOKÓŁ nr V 
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 30 kwietnia 2019 r. 
 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 
W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych. 
 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.    
Uwag nikt nie wniósł.  
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 
Oddano głosów: 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie. 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Protokół z poprzedniej sesji nr IV z dnia 28 marca 2019 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad 2. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku za 2018r. 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos – połączone 
Komisje są za przyjęciem sprawozdania. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad sprawozdaniem: 
Za przyjęciem sprawozdania:   - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad 3. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Osieku za 2018r. 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem sprawozdania. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad sprawozdaniem: 
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Za przyjęciem sprawozdania:   - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
Ad 4. Sprawozdanie z działalności Publicznej Szkoły Podstawowej w Osieku za 2018 r. 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem sprawozdania. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad sprawozdaniem: 
Za przyjęciem sprawozdania:   - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad 5. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej. 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem oceny. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem oceny: 
Za przyjęciem oceny:    - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Ocena zasobów pomocy społecznej została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 6. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Osiek z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o Działalności Pożytku 
Publicznego i o wolontariacie za rok 2018. 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem sprawozdania. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad sprawozdaniem: 
Za przyjęciem sprawozdania:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 
 
Ad 7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2019 r.  
Uchwałę przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos – nastąpiły niewielkie zmiany 
w preliminarzu finansowym 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  



str. 3 
 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr V/34/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania osobom fizycznym dotacji celowej na 
dofinansowanie z budżetu gminy Osiek budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 
Wójt Gminy Janusz Kaczyński przedstawił zmianę w uchwale – dotyczy ona ochrony danych 
osobowych – oraz odczytał ich treść. 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad zmianą w uchwale: 
Za przyjęciem zmiany:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Zmiana została przyjęta jednogłośnie. 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr V/35/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i warunków udzielania osobom fizycznym 
będącym właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych lub lokali mieszkalnych lub 
spółdzielniom mieszkaniowym bonifikaty od jednorazowej opłaty za przekształcenie prawa 
użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności 
tych gruntów. 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr V/36/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Osiek. 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
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Za przyjęciem uchwały:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr V/37/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Osiek na 2019r. 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Gminy Andrzej Krzywiński 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr V/38/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 
Proponowaną uchwałę przedstawił Skarbnik Gminy Andrzej Krzywiński 
Stanowisko połączonych komisji przedstawił Przewodniczący Komisji Jerzy Kłos - połączone 
Komisje są za przyjęciem uchwały. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą: 
Za przyjęciem uchwały:   - 13 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych 
Uchwała nr V/39/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.13 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej.  
Radny Leszek Waliński zwrócił uwagę, by podczas planowania terminów imprez gminnych 
konsultować terminy z ościennymi gminami – Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – 
od wielu lat są starania o to, by imprezy nie nakładały się. 
Radny Robert Warenycia poprosił o streszczenie spotkań z władzami firm Puls i Pelplińskie 
Centrum Zdrowia. – Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – te dwie firmy są 
zainteresowane świadczeniem usług na naszym terenie i prowadzą wstępne rozeznanie potrzeb 
i warunków.  
Radny Leszek Waliński przedstawił interpelację w sprawie przebudowy drogi Osiek – 
Radogoszcz, Skórzenno, pomostu w Radogoszczy, kanalizacji i wodociągu w Wycinkach – 
Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – dane zostaną przygotowane ale są też dostępne 
w każdej chwili do wglądu w urzędzie gminy. 
Radny Wojciech Cherek zapytał, czy pomost w Radogoszczy jest już odebrany - Odpowiedzi 
udzielił Wójt Janusz Kaczyński – planowany odbiór jest na dzień 10 maja br. 
Radny Leszek Waliński zapytał, czy drugi etap budowy drogi do Radogoszczy jest już 
odebrany - Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – odbiór został dokonany w dniu 29 
kwietnia br.  
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Radna Zdzisława Puchała zapytała, czy jest możliwość wyrównania dróg w Suchobrzeźnicy 
- Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – realizacja zaplanowana jest na maj. 
Radna Beata Szeible zapytała, czy pozostałe miejscowości mogą liczyć na inwestycje 
w nawierzchnię dróg - Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – złożono 4 wnioski na 
dotację na przebudowę dróg lokalnych.  
Radny Jerzy Kłos powiedział, żeby przed złożeniem wniosków o dotacje, dokładnie sprawdzić 
status prawny dróg - Wójt Janusz Kaczyński dodał, że dróg z nieuregulowanym stanie prawnym 
jest bardzo dużo w gminie. Drogi, na które zostały złożone wnioski mają uregulowane status 
prawny. 
Radna Powiatowa Stanisława Kurowska przedstawiła zestawienie niedawnych 
i nadchodzących wydarzeń w naszym powiecie. 
Radny Jerzy Kłos zapytał, czy powiat także aplikuje o dotacje na drogi -  Radna Powiatowa 
Stanisława Kurowska potwierdziła i dodała, że nastąpi badanie podłoża drogi Jaszczerek – 
Kopytkowo dla przyszłej jej rozbudowy.  
Radna Alicja Ciarkowska zadała pytanie, jakie kryteria musza być spełnione we wnioskach 
o dotację budowy drogi lokalnej - Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński – wszystkie 4 
wnioski spełniają kryteria i ostatecznego wyboru dokona Urząd Wojewódzki.  
 
Ad 12. Zakończenie obrad. 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:22. 
 
 
 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy  

Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 
 
 


